
Protokół nr VIII/2024 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1240. 
Podjęto uchwały od nr VIII/57/2024 do nr VIII/66/2024. 
 
W sesji uczestniczyło 18 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Waldemar Gazda otworzył VIII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VII kadencji, powitał wszystkich zebranych oraz na podstawie 
listy obecności stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Następnie poinformował, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał radnego Artura Munje. 

Kolejno poinformował, że zgodnie §18 ust.5 Statutu Powiatu Ostródzkiego,  
Zarząd Powiatu wnioskuje o rozszerzenie porządku obrad o nowy punkt nr 11  
w brzmieniu: „11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Procedury przyjmowania 
zewnętrznych zgłoszeń naruszeń prawa Rady Powiatu w Ostródzie.” Dodał, że projekt 
uchwały radni otrzymali na tablety. 
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Po czym poddał pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku 
obrad o ww. punkt. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  
Rada jednogłośnie opowiedziała się za rozszerzeniem porządku obrad o ww. punkt. 
Protokół głosowania radnych w sprawie rozszerzenia porządku obrad o nowy punkt  
nr 11 w brzmieniu: „11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Procedury 
przyjmowania zewnętrznych zgłoszeń naruszeń prawa Rady Powiatu w Ostródzie.”, 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że Rada dokonała zmiany porządku obrad,  
gdyż wniosek uzyskał bezwzględną większość ustawowego składu Rady i dodał,  
że dotychczasowe punkty od nr 11 do 12 otrzymały numerację od 12 do 13.  
 
Więcej uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Ostródzkiego na lata 2025-2038. 
5. Uchwalenie budżetu Powiatu Ostródzkiego na rok 2025, w tym podjęcie uchwały. 



6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2024 roku przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego  
i osobowego stałych komisji Rady Powiatu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 
2025 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji na 2025 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu na 
2025 rok.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Procedury przyjmowania 
zewnętrznych zgłoszeń naruszeń prawa Rady Powiatu w Ostródzie. 

12. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 
Rady. 

13. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji. 
 
Uwag do protokołu z VII sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 29.11.2024 r.  
nie zgłoszono.  
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z VII sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z VII sesji Rady Powiatu 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2024-2038. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie II wersję projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała nr VIII/57/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2024-2038, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 



 

Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na 2024 rok. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie II wersję projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała nr VIII/58/2024 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2025-2038. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na komisjach 
poświęconych opiniowaniu projektu budżetu na 2025 rok oraz poprosił 
przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Uchwała Nr RIO.VIII-0120-498/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 27 listopada 2024 roku w sprawie opinii  
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2025-2038 stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  



Uchwała nr VIII/59/2024 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Ostródzkiego na lata 2025-2038 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było uchwalenie budżetu Powiatu 

Ostródzkiego na rok 2025, w tym podjęcie uchwały. 

Przewodniczący poinformował, że w tym punkcie przewidziane jest: 
1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii poszczególnych komisji, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja, 
5) głosowanie nad uchwałą. 

 
Po czym poprosił Pana Starostę o zabranie głosu. 
 
Pan Starosta, w imieniu Zarządu, zwrócił się do Rady Powiatu z wnioskiem  
o wprowadzenie zmiany do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 
ostródzkiego na rok 2025, polegającej na dokonaniu, zgodnie z zaleceniami 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, uszczegółowienia zapisów w § 4 ust.3, poprzez 
ujęcie w treści projektu uchwały całości przychodów pochodzących ze spłat 
udzielonych pożyczek, tj. pochodzących ze spłat z lat ubiegłych oraz planowanych  
do udzielenia i spłaty w 2025 roku. Dodał, że w związku z tym § 4 ust. 3 otrzymuje 
brzmienie: „Przychody pochodzące ze spłaty pożyczek w kwocie 4 000 000 zł zostaną 
przeznaczone na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań w kwocie 2 000 000 zł 
oraz na udzielone pożyczki w kwocie 2 000 000 zł”. Następnie poinformował,  
że Zarząd wnosi również o dokonanie zwiększenia ujętych w projekcie budżetu 
środków na opłacenie składek członkowskich w organizacjach turystycznych poprzez 
przesunięcia w ramach wydatków bieżących. 
Wniosek stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Następnie Pan Starosta przedstawił proponowany projekt budżetu na 2025 rok  
i na zakończenie poinformował, że przyszły rok będzie pierwszym rokiem 
obowiązywania nowej ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, która 
ma wzmocnić i ustabilizować finanse samorządowe poprzez zwiększenie  
ich dochodów własnych, co w przyszłości ma wpłynąć na wypracowanie nadwyżek 
operacyjnych, pozwalających na znacznie większe finasowanie wydatków 
inwestycyjnych środkami własnymi. Po czym poprosił o poparcie przedstawionego 
przez Zarząd projektu budżetu na 2025 rok. 
Wystąpienie Starosty stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na komisjach 
poświęconych opiniowaniu projektu budżetu na 2025 rok oraz poprosił 
przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 



Następnie Przewodniczący poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa 
pozytywnie z uwagą zaopiniowała projekt uchwały.  
Uchwała Nr RIO.VIII-0120-499/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 27 listopada 2024 roku w sprawie wydania opinii  
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie projekcie uchwały budżetowej  
na 2025 rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w tym 
projekcie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Kolejno Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu w sprawie 
wprowadzenia zmian do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  
Rada jednogłośnie opowiedziała się za wnioskiem Zarządu Powiatu w sprawie 
wprowadzenia zmian do projektu uchwały. 
Wykaz głosowania radnych nad wnioskiem Zarządu Powiatu w spawie zmian  
do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Ostródzkiego na rok 2025 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  

ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający przegłosowane zmiany. 

 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  
Uchwała nr VIII/60/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Ostródzkiego  
na rok 2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Pan Starosta podziękował radnym za jednogłośne przyjęcie budżetu na przyszły rok 
oraz szczególne podziękowania skierował do Pani Skarbnik i wszystkich pracowników, 
którzy pracowali nad projektem budżetu. Na zakończenie złożył wszystkim świąteczne 
życzenia. 
 
Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  

na realizację których w 2024 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała nr VIII/61/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2024 roku przeznacza się 



środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego stałych komisji Rady 
Powiatu. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała nr VIII/62/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego  
i osobowego stałych komisji Rady Powiatu, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała nr VIII/63/2024 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej  
na 2025 rok, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 



Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała nr VIII/64/2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji na 2025 rok, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  
nr 24 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Dziesiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu na 2025 rok. 
 
Przewodniczący poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała nr VIII/65/2024 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu 
na 2025 rok, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 27do protokołu 
 
Jedenastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
wprowadzenia Procedury przyjmowania zewnętrznych zgłoszeń naruszeń prawa 
Rady Powiatu w Ostródzie. 
 



Przewodniczący poinformował, że w wyniku omyłki pisarskiej w załączniku nr 1  
do procedury przyjmowania zewnętrznych zgłoszeń naruszenia prawa stanowiącej 
załącznik do projektu uchwały w oświadczeniu osoby dokonującej zgłoszenia w pkt 2 
wskazano, że za zgłoszenie nieprawdziwych informacji osoba ta podlega karze 
ograniczenia wolności albo pozbawienia wolności do lat 3, a powinno być do lat 2. 
Ponadto dodał, że w procedurze przyjmowania zgłoszeń załącznik, w którym 
określono wzór rejestru zgłoszeń powinien mieć nr 2, a nie jak wskazano nr 1. 
 
Następnie poinformował, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radny Edmund Winnicki - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Andrzej Dzieliński - Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Marek Smutek - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknął  
ją i poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający przedstawione zmiany. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała nr VIII/66/2024 w sprawie wprowadzenia Procedury przyjmowania 
zewnętrznych zgłoszeń naruszeń prawa Rady Powiatu w Ostródzie, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu 
 
Dwunastym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Trzynastym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Radny Zabłocki odczytał, a następnie złożył na ręce Przewodniczącego pismo  
z prośbą o podjęcie interwencji w sprawie wniosku jednej z mieszkanek Gminy 
Miłakowo dotyczącego wycinki drzewa w pasie drogowym drogi Nowe Bolity-Roje.  
Na zakończenie w imieniu Klubu PIS złożył wszystkim świąteczne życzenia. 
 
Radna Szczurowska zapytała na jakim etapie realizacji jest zakup busa na potrzeby 
Domu dla Dzieci i Młodzieży „Promyk”.  
 
Pan Starosta, odpowiadając radnej Szczurowskiej, poinformował, że odbył się przetarg 
i został wyłoniony wykonawca. Po czym dodał, że zgodnie z umową termin realizacji 
zadnia wynosi 60 dni od dnia podpisania umowy. 
 
Radny Dzieliński, odnosząc się do trudnej sytuacji szpitala, zapytał czy w bieżącym 
roku jest możliwość podjęcia jeszcze jakiś działań, które pozwoliłyby rozwiązać 
problemy szpitala. 
 



Pan Starosta, odpowiadając radnemu Dzielińskiemu, poinformował że w tym roku  
to już na pewno nie, bo zostało tylko kilka dni do jego końca. Po czym dodał,  
że sytuacja finansowa szpitala jest rzeczywiście trudna i powiat jako właściciel będzie 
musiał sobie poradzić z tą sytuacją. 
 
Radny Zabłocki zapytał czy w szpitalu powstanie oddział urologiczny. 
 
Pan Starosta przypomniał, że kwestia ta była już omawiana przez Prezesa Szpitala  
i wyjaśnił, że w chwili obecnej oddział chirurgiczny w ramach swoich zadań wykonuje 
również procedury z zakresu urologii, co pozwala na przyjęcie dużej ilości pacjentów  
i tym samym daje możliwość pozyskania dodatkowych środków finansowych  
dla szpitala za wykonywane procedury. Dodał, że utworzenie nowego oddziału 
wymaga zgody NFZ i prowadzone są w tym kierunku rozmowy, ale nie jest to takie 
proste, gdyż wymaga to również zabezpieczenia środków w NFZ na ten cel. 
 
Przewodniczący złożył wszystkim świąteczne życzenia oraz poinformował  
o przesłanych radnym życzeniach od Dyrektora oraz całej społeczności LO  
nr I im. J. Bażyńskiego w Ostródzie oraz Proboszcza Parafii Niepokalanego Poczęcia 
Najświętszej Marii Panny w Ostródzie.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął VIII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VII kadencji. 
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